

Referat 10/03/26

København 2 - NORD/VEST(grupper med fed deltog i mødet)

DGP Bellahøj

DDS Bellahøj-21st Barking Gruppe 141/132
DDS Gyngespejderne - 22
DDS Brønshøj-Husum Gruppe 110 /85

DGP Grøndal

KFUM Husumvold Gruppe 17/14
KFUM Hyltebjerg Gruppe 15 (+10 nordmænd)
DGP Vanløse 22/
DDS 4. Absalon - 77

De gule spejdere grøndalsvænge? (flok trop) Er de med?

1. Vartegn / flagstang til flag

Vi satser på at mødes hver morgen omkring en flagstang, ikke beslutning om der skulle ske nogen med vartegn

2. Udstyr (mulighed for at dele/låne fx motorsav...)

Vi ser på det når lejeren nærmer sig - Dette link er til en gammel materialeliste – kan bruges til inspiration <https://4absalon.dk/files/2022-06/INSPIRATION%20Materialeliste%20Spejderneslejr%202017.xlsx>

3. Transport af udstyr

fællestransport af rafter kunne der være interesse for

4. Venskabsgrupper

Vi melder ind at vi gerne ønsker det i vores klynge

5. Jobkonsulent

Den er stadig åben, Jeg (Axel) står på maillisten, indtil der kommer en afløser

6. Samarit

Vi ser om det bliver relevant

7. Lejrpladser

Thomsen laver opdelingen af lejrpladser når den kommer.

8. Eventuelt

Vær opmærksom på hvor man skal med fra https://spejderneslejr.dk/wp-content/uploads/2026/02/WEB-STOPPESTEDSLISTE-20_02_2026.pdf

Niels, er i gang med at spørge politikere, Laura Rosenvinge er et bud (kontakt Alexandra Saul, hun spørger også om der kunne være andre politikere der vil besøge os)

Møder gerne tirsdage 20.00